
 

 

 

Jegyzőkönyv 

 

 

 

Készült: Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 2014. június 24-én 15 

órai kezdettel megtartott soron következő testületi üléséről. 

 

Ülés helye: Közös Önkormányzati Hivatal Jászivány 

 

 

Jelen vannak: Tari András   polgármester 

Csontos Zoltánné  képviselő 

Kálmán Miklós  képviselő 

Szabadosi Katalin  képviselő 

 

   Márkus Erika jegyző 

 

 

Tari András: Tisztelettel köszöntöm a képviselőtestület tagjait, Megállapítom, hogy a testület 

tagjai 1 fő kivételével jelen vannak, a testület határozatképes. Bugyiné Kökény Gizella jelezte 

távolmaradását. Ismertetem a képviselőtestület ülésének napirendi pontjait.  

 

1.) A Jászsági Ivóvízminőség-javító program keretében végzendő feladatokról 

- Rekonstrukciós szakaszok kiválasztása 

- Kút létesítése 

- Vízmű területének bővítése 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

2.) Tájház udvarán álló épület renoválása 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

3.) Jászivány Fejlesztési Kft ügyvezetőjének bérelemelése 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

 

Tari András: Aki egyetért a napirendi pontok meghatározásával, kérem kézfelnyújtással 

szavazzon. Megállapítom, hogy a képviselőtestület egyhangúan öt igen szavazattal elfogadta a 

napirendi pontokat. 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

114/2014.(VI. 24.) határozata 

Az ülés napirendi pontjának elfogadásáról 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete az ülés napirendi pontjaira tett 

javaslatokat megtárgyalásra elfogadta. 

 

Határozatról: 



1.) Tari András polgármester 

2.) Márkus Erika jegyző 

- értesül. 

 

 

 

1.) A Jászsági Ivóvízminőség-javító program keretében végzendő feladatokról 

- Rekonstrukciós szakaszok kiválasztása 

- Kút létesítése 

- Vízmű területének bővítése 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

 

Tari András:Megkapta a képviselőtestület a mai ülés anyagát melyben arról kell döntenünk, 

mely szakaszon történjen meg az elöregedett vízvezeték cseréje. Meghívtam erre az ülésre az 

üzemeltető részéről Kocza Imre műszaki vezetőt és Deli Józsefet a helyi kút megbízott 

kezelőjét. Mindkettőjüket tisztelettel köszöntöm. Jásziványon az ivóvízminőség-javító projekt 

keretén belül 534 fm csővezeték cseréje engedélyezett. Javaslom, a Rózsa utca és az Akácfa 

utca közötti szakaszon, a Járás úton lévő csővezeték cseréjét, ennek hossza 309 fm. A 

megmaradt 225 fm csővezetéket a Kossuth utca jobb oldali utolsó házától visszafelé kell 

kicserélni. Szintén a Kossuth utcában, a bal oldali utolsó háztól a tűzcsapot ki kell vinni az 

erdő sarkánál lévő keresztig. Aki ezzel egyetért kérem kézfelnyújtással szavazzon. 

Megállapítom, hogy 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

115/2014./VI. 24.) határozata 

Rekonstrukciós szakaszok kiválasztásáról 

 

Jászivány településen a Jászsági Ivóvízminőség-javító program keretén belül 534 fm 

csővezeték rekonstrukciója lehetséges. A felújítást Jászivány Község Önkormányzatának 

Képviselőtestülete a Járás út, Rózsa utca és Kossuth utca közötti szakaszán, valamint a 

fennmaradó rekonstruálható métereket a Kossuth utca végétől az 59 házszámtól visszafelé a 

település irányába kívánja elvégeztetni. 

 

A határozatról: 

1.) Kocza Imre műszaki vezető 

2.) TRV TRT Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Üzemigazgatósága 

3.) Tari András polgármester 

4.) Márkus Erika jegyző 

- értesülnek. 

 

 

Tari András: Van a pályázatban előre fel nem merült költségek kiadására tartalék. 

Kocza Imre: Ha a vezeték hálózat tisztítását akadályozza valamilyen műszaki hiba, amit 

menet közben el kell hárítani, erre van az előre nem látható kiadás. Itt keretszámok vannak, 

azokat nem lehet átlépni. A kúttal kapcsolatos döntéstől függ, hogy lehet-e átcsoportosítást 

kérni. Úgy gondolom, hogy projekten belül igen. Lehet, hogy többet jelentene a településnek, 

mint az hogy legyen egy 600 m mély kútja, amit nem tud használni. Gondolom mindenki 

olvasta, amit leírtam. Ezzel a KÖTIVIZIG is egyetértett.  



Tari András: Ha ragaszkodunk a mélyfúrású kút kiépítéséhez, mert Jásziványnak még egyszer 

nem lesz, ilyen alkalma, de üzemel a régi kút, ha viszont kötelező lesz új kutat fúrni, inkább 

kedvezőbb lesz azt 7 millió Ft-ért 140 m-est megtenni, mint új mélykútfúrást végezni 30 - 50 

millió forintért. 

Kocza Imre: Akkor érdemesebb lenne a hétszáztizenvalahány m-es kútért lobbizni, mert 

abban a mélységben a felügyelőség szerint is sokkal jobb minőségű víz van. Csak azt nem 

tudom, hogyan felel ez meg a projektnek. Ha a testület abban határoz, hogy fúrják meg a 600 

m-es kutat, az üzemeltető álláspontjával ellentétes lesz. Ha viszont mindenkinek egységes 

lenne az álláspontja, és mindenki azt akarná, amit az üzemeltető, akkor ezt végig lehet vinni, 

mert a hatóság, aki kiadja az engedélyt mellénk áll. Ha a hatóság, az önkormányzat és az 

üzemeltető is egy akaraton van, akkor valószínű, hogy a közreműködő szervezet 

megváltoztathatja a véleményét. Egyébként nem. Ha ragaszkodik a testület a mély kút 

fúrásához, területbővítést is kell végeznie.  

Tari András: Tény, hogy nekünk a 600 m-es kút az üzemeltető állásfoglalása szerint nem jó, 

mert ugyanolyan lesz mint a régi, gázos, arzénos, vasas.  

Egyébként tőlünk még hivatalosan ezt nem kérdezte meg senki, nem kaptunk értesítést. 

Kocza Imre: Engem viszont felkerestek a kúttervezők, hogy nyilatkozzam arról is, ha nem 

fúrnak Jásziványon ilyen mélységűt, hol lehet még kutat fúrni. Amit tisztázni kell, ha 

Jászivány lemond a 460 m-ről ezért kap-e kompenzációba valamit, ha nem, akkor megvalósul 

ami a tervben van. 

Tari András: A TRV ZRT kér tőlünk pályázati anyagot. Nem tudunk ilyet adni, nincs nekünk 

ilyen. 

Kocza Imre: Nincs, mert még nincsenek meg. csak annyit lehet tudni róla, hogy van egy ilyen 

beruházás. Erre egy nemleges választ kell írni, hogy kivitelezés alatt áll a kivitelezési tervek 

még nem készültek el. 

Deli József: Szerintem ha jobb a víz 710 m-en, az biztos hogy a településnek is jobb lenne. De 

nem lehet tudni előre milyen lesz a víz minősége. Ha ugyanez marad a 140 m-es kút, nagyon 

sokat kell kínlódni, rengeteg vegyszerrel jár. 

Szabadosi Katalin: A vége mindegyiknek az, hogy közvetlenül nem lesz iható a víz, 

mindenképpen szükséges tisztítási technológiát felszerelni.  

Tari András: El kell döntetnünk mit szeretnénk: egy ugyanilyen mélységű kutat ami most van, 

vagy egy mélyebbet ami már meleg, viszont baktériumok lehetnek benne, vagy egy még 

mélyebbet, ami az előző kettőnél jobb lehet. Hideg-meleg víz együtt nem lehet. Az Unió 

szabályainak mindenképpen meg kell felelnie. Javaslom, hogy ragaszkodjon a 

képviselőtestület a pályázatban leírt 600 m-es kút fúrásához. 

Kálmán Miklós: Én is a mélyfúrási 600 m-es kút fúrása mellett vagyok. A földrétegbe egyre 

mélyebben szivárog be a szennyezőanyag, hosszú távon nem érzem biztonságosnak a hideg 

vizű kút fúrását. Erre most van lehetőség. A későbbiekben ha szükséges lesz, az alacsony 

fogyasztás miatt nem biztos hogy fogják támogatni egy mély kút fúrását. Ivóvíz minőséget 

kell produkálnunk, ami lehet hogy ilyen mélységben jobb lesz. 

Csontos Zoltánné: Egy kút fúrása mindenképpen indokolt, egy kutunk már van 140 m-es 

mélységen, miért kellene a másikat is ilyen paraméterekkel fúrni? 

Szabadosi Katalin: A meleg vízben jobban szaporodik a baktérium, de elfogadom az 

érveiteket, támogatom a pályázatban megfogalmazottakat. 

Tari András Kérem, hogy kézfelnyújtással szavazzunk. Megállapítom, hogy 4 igen szavazattal 

egyhangúan elfogadta a képviselőtestület a javaslatot. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

116/2014.(VI 24.) határozata 



Minimum 600m mélységű kút létesítéséről 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Jászsági Ivóvízminőség-javító 

projektben szereplő minimum 600 m mélységű kút fúrásának a pályázatban leírtak szerinti 

kivitelezéséhez ragaszkodik. 

 

A határozatról: 

1.) Kocza Imre műszaki vezető 

2.) TRV TRT Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Üzemigazgatósága 

3.) Tari András polgármester 

4.) Márkus Erika jegyző 

- értesülnek. 

 

 

Tari András: Ha a mélyfúrású kút mellett döntött a testület akkor támogatni a kell 

mert ez a kút a vízmű mostani területén nem fér el. Körülötte van egy 3000 m2-es telek, mely 

a 2000 MGZRT tulajdonát képezi. Én tettem rá egy 400 ezer forintos árajánlatot, ők 6-ot a 

vége pedig 500 ezer Ft lett. Az ügyvédet is az MGZRT adja. Támogatja-e képviselőtestület 

hogy megvegyük ezt a területet? 

Megállapítom, hogy 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta a képviselőtestület. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

117/2014.(VI 24.) határozata 

Vízmű területének bővítése 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete megvásárolja Jászapáti 2000 

MGZRT tulajdonában lévő, Vízmű területe körüli 3000 m2 nagyságú földterületet 500.000,- 

Ft értékben. 

A képviselőtestület felhatalmazza a Tari András polgármestert az adás-vétel lebonyolítására 

és a szerződés aláírására. 

 

A határozatról:  

1.) Tari András polgármester 

2.) Márkus Erika jegyző 

 értesülnek. 

 

 

 

2.) Tájház udvarán álló épület renoválása 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

 

Tari András: A Tájház alsóépületét - a kiskonyhát -, a Szilák és Fia Kft 498.850,- Ft-ért 

újítaná fel úgy, hogy mi adjuk az anyagot. Teljes tető és mennyezetcserével új gerendák 

szarufák, korhű- de új ajtó ablak készül rá, kívül belül tapasztás meszelés festés, és még van 

egy kis disznóól, azt is rendbe tennék. Támogatja-e a képviselőtestület a javaslatot? 

Kálmán Miklós: Mindenképpen, ez hozzátartozik a Tájházhoz. Falunapra rendbe kell tenni. 

Szabadosi Katalin: Érintett vagyok a dologban. 

Csontos Zoltánné: Szép lesz, ha rendben lesz minden a területen. 



Tari András: Ki fogadja el a Tájháznál lévő kis épületek 498.850,- Ft-os munkadíjjal történő 

rendbetételét, felújítását? Kérem kézfelnyújtással jelezze. Megállapítom, hogy 3 igen 

szavazattal és egy tartózkodással elfogadta a testület. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

118/2014.(VI 24.) határozata  

Tájház udvarán álló épület renoválása 

 

Jászivány Község Önkormányzatának Képviselőtestülete felújíttatja, renováltatja a Tájház 

udvarán álló épületeket, kiskonyhát és sertésólat. A felújítás munkálataival a Szilák és Fia 

Kft-t bízza meg. Az elvégzett munkáért 498.850,- Ft összegű munkadíjat fizet A 

felhasználandó anyagot az önkormányzat biztosítja. 

A munka elvégzésének határideje 2014. augusztus 20. 

A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az építési és kivitelezési munkák megbízási 

szerződésének aláírására. 

 

A határozatról:  

1.) Tari András polgármester 

2.) Márkus Erika jegyző 

3.) Szilák és Fia Kft ügyvezetője  

4.) – értesülnek. 

 

 

 

3.) Jászivány Fejlesztési Kft ügyvezetőjének bérelemelése 

Előterjesztés írásban mellékelve 

Előadó: Tari András polgármester 

 

Tari András: A Jászivány Fejlesztési Kft vezetője kéréssel fordult a képviselőtestülethez, 

hogy az egy éve megállapított bérét emeljük meg. Valóban igaz, hogy azt ígértük, ha fejlődést 

látunk a bolt működésében megemeljük a vezető fizetését. Kevesebb a kiadás a bérekre, mert 

a munkaügyi központon keresztül alkalmazunk egy főt, több lett az áru, szélesebb a választék. 

Kálmán Miklós: Biztos, hogy jobban megy a bolt mint amikor Ildikó irányította. 

Tari András: Támogatja a képviselőtestület a béremelést? Ha igen milyen mértékű legyen az 

emelés? Az Ildikóé nettó 100 e Ft volt, plusz a költségtérítés. Anikónak jelenleg nettó 77 ezer 

Ft a fizetése. 

Szabadosi Katalin: Legyen nettó 90.000 Ft, akkor évente 130 ezer forint plusz keletkezik. 

Tari András: Az a gond, hogy most hiába megemeljük, nem tudjuk mennyit bír el a bolt. A 

szabadságolást is meg kell oldanunk. Nyilvánvalóan nem tesz jót a Kft-nek, a következő 

iparűzési adóig kiforrja magát. Jó legyen a 90.000,- Ft, kérem szavazzunk. Megállapítom, 

hogy 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadtuk. 

 

 

Jászivány Község Önkormányzata Képviselőtestületének 

119/2014.(VI 24.) határozata 

Jászivány Fejlesztési Kft ügyvezetőjének bérelemelése 

 




